
VIZIJA PODŽUPANA 

MLADINSKA VPRAŠANJA IN PROBLEMATIKA 

- Odseljevanje in zaposlitve:  

Aprila leta 2020 je Mladinski center Idrija v sodelovanju z Občino Idrija pripravil 

anketo z naslovom »Anketa za mlade«, v kateri so mladi med 15. in 30. letom s 

svojimi odgovori prispevali k snovanju občinske strategije mladih (dostopno na 

spletni strani: https://www.idrija.si/DownloadFile?id=489159). Ena izmed 

tematik ankete so bila tudi vprašanja, povezana z odseljevanjem iz naše občine. 

Mladi s(m)o pri odgovorih navajali predvsem, da je eden izmed poglavitnih 

razlogov za odseljevanje iskanje zaposlitve znotraj stroke pridobljene izobrazbe. 

V anketi je 16,7 % sodelujočih odgovorilo, da je ponudba zaposlitvenega spektra 

zelo slaba, hkrati pa se je v dani anketi odstotek strahu pred brezposelnostjo 

znižal za 7,9 %.  

Danes lahko opažamo, da se vse več mladih odloča za lastno poslovno pot. Mala 

in srednja podjetja so tudi z ekonomskega in gospodarskega vidika 

najpomembnejše strukture slovenskega gospodarstva. Posledično je moja vizija 

naravnana v smer, da Občina Idrija v sodelovanju z sosednjo, cerkljansko občino 

pripravi projekt poslovnega inkubatorja oziroma pospeševalnika, ki bo mladim, ki 

so na začetku svoje poslovne ideje, omogočil hitrejši in perspektivnejši razvoj. 

Strategije za implementacijo podjetniških inkubatorjev najdemo tudi v Programu 

evropske kohezijske politike v obdobju 2021–2027.  

- Stanovanjska problematika: 

Stanovanjska problematika se v naših krajih pojavlja že dlje časa. V že omenjeni 

anketi je 40,9 % mladih odgovorilo, da so stanovanja slabo dostopna. Dodatnih 

9,6 % je označilo, da so stanovanja v občini popolnoma nedostopna. Reševanje 

stanovanjske problematike mladih je problem, s katerim se sooča praktično vsaka 

večja občina v Sloveniji. Omenjene problematike se po mojem mnenju ne sme 

naslavljati s populističnimi idejami, strategijami in analizami.  

Kot podžupan vidim rešitev v debirokratizaciji procesa pridobivanja 

dokumentacije, bodisi pri obnovi starejših stavb bodisi pri gradnji novih. Ob tem 

je potrebno poudariti, da se moramo zavedati, da širjenje mestnih okolij 

predstavlja kratkoročno rešitev. Posledično vidim rešitve v sklopu omogočanja 

lažje gradnje na podeželju znotraj prostorskih planov občine.  

https://www.idrija.si/DownloadFile?id=489159


-  Sodelovanje v komisiji za mlade: 

Komisija za mlade predstavlja posvetovalno telo župana na področju mladinskih 

vprašanj. Omenjena komisija se bo ukvarjala z mladinskimi problematikami 

urbanega in podeželskega dela občine. Zavzemanje za implementacijo strategije 

»Mladi za mlade: Nič o mladih brez mladih« (dostopno na spletni strani: 

https://issuu.com/eva.omerza/docs/mladi_za_mlade_slo?utm_medium=referra

l&utm_source=skis-zveza.si), ki je bila sprejeta tudi na državni ravni, mora 

predstavljati vodilo vsem političnim strukturam lokalne samouprave. S 

pooblastilom župana bom kot podžupan sodeloval tudi pri implementaciji 

participativnega proračuna. 

 

DELOVANJE V SOSVETU PREDSEDNIKOV KRAJEVNIH 

SKUPNOSTI 

- Koordinacija krajevnih skupnosti:  

Sosvet predsednikov krajevnih skupnosti je bistven segment pri povezovanju 

različnih predelov občine z občinsko upravo. V preteklem mandatu je sosvet 

predsednikov KS imel pomembno vlogo predvsem pri umeščanju in realizaciji 

projektov, ki so v pristojnosti krajevnih skupnosti.  

Vlogo podžupana v omenjenem organu vidim predvsem kot pomoč županu pri 

koordinaciji sosveta. Poleg tega je ena izmed glavnih prioritet udeleževanje na 

sejah krajevnih skupnosti, saj je dobra komunikacija ključ do rešitve problemov. 

Dodati je potrebno, da so za realizacijo pomembne tudi aktivnosti na samem 

terenu.  

 

- Športne igre krajevnih skupnosti: 

V preteklem mandatu je oživela ideja športnih iger krajevnih skupnosti, ki pa 

zaradi epidemije covid-19 ni bila realizirana. Danes lahko opažamo, da je šport 

povezovalni dejavnik naše družbe, zato je moja vizija, da se omenjen dogodek 

ponovno obudi.  

 

 

https://issuu.com/eva.omerza/docs/mladi_za_mlade_slo?utm_medium=referral&utm_source=skis-zveza.si
https://issuu.com/eva.omerza/docs/mladi_za_mlade_slo?utm_medium=referral&utm_source=skis-zveza.si


DELOVANJE ZNOTRAJ SEVERNE PRIMORSKE (GORIŠKE) 

REGIJE  

- Povezovanje znotraj Severne Primorske (Goriške) statistične 

regije: 

V polpreteklem obdobju lahko opažamo, da se številne institucije znotraj 

občinskih uradov prenašajo na medobčinsko in tudi regionalno raven. Primeri 

omenjenih praks niso izjema niti v naši občini.  

Delovanje na področju povezovanja znotraj Severne Primorske (Goriške) regije je 

vidno pri dogovarjanju o ustanovitvi skupnega stanovanjskega sklada občin Idrija, 

Cerkno, Tolmin, Bovec in Kobarid. Trenutno je projekt v začetnih fazah 

pripravljanja.  

- Povezovanje z gorenjskimi občinami v sklopu 4. razvojne osi: 

Ključna tematika določenih predelov Severne Primorske in Gorenjske je cestna 

povezava znotraj 4. razvojne osi. Omenjena problematika je bistvena za boljšo 

dostopnost naših krajev, spodbujanje gospodarstva in preprečevanje 

odseljevanja.  

V začetku leta 2021 je bil podpisan Protokol o gradnji 4. razvojne osi. Trenutni 

Načrt razvojnih programov proračuna Republike Slovenije postavlja končanje 

izgradnje omenjene povezave v leto 2035. Z vidika razvoja regije in občin v njej je 

časovnica bistveno predolga. Posledično se je znotraj Sveta županov Severne 

Primorske oblikovala delovna skupina, katere namen je hitrejša realizacija 

omenjenega projekta. Prav tako je delovno skupino oblikoval Svet županov 

Gorenjske regije. S skupnim sodelovanjem tako na lokalnem kot tudi na državnem 

nivoju bo naveza omenjenih skupin delovala s ciljem, da se projekti izvedejo v 

najkrajšem možnem času. 

 

- Naslavljanje aktualnih problematik:  

Po pogovoru s predstavniki lokalnih skupnosti znotraj regije ugotavljamo, da so 

problematike, vsaj na določenih predelih, zelo skladne. Naslavljanje le-teh na 

državni politični ravni je seveda naloga vseh odločevalcev znotraj občin. V 

dosedanjem mandatu Državnega sveta in v prihodnje se bom zavzemal, da bodo 

težave in z njimi povezana vprašanja predstavljene v Državnem svetu in ostalih 

institucijah Republike Slovenije.  



- Aktivnosti na področju pokrajinske zakonodaje: 

Slovenska ustava v 143. členu zakonodajalcem nalaga ustanovitev pokrajin. V 

preteklosti je bila omenjena tematika večkrat obravnavana, a na žalost nikoli 

uspešno. Državni svet je v začetku mandata opravil več posvetov in obravnav 

omenjenih vprašanj, poleg tega pa se je formirala tudi delovna skupina. 

Ustanovitev pokrajin je po mojem mnenju za idrijsko občino ključna, saj nam bi 

omogočala lažje pridobivanje kohezijskih in državnih sredstev.  Nenazadnje gre 

tudi za izvrševanje najvišjega splošnega akta Republike Slovenije - Ustave. 

 

AKTUALNI PROJEKTI  

- Delovanje na področju posodobitve športne infrastrukture: 

Kot eno izmed glavnih problematik naše občine naslavljam športno 

infrastrukturo v občini, ki je potrebna posodobitve tako v mestu kot tudi na 

podeželju. NRP Občine Idrija vsebuje projekte energetske sanacije športnega 

centra in Modre dvorane ter rekonstrukcijo mestnega stadiona, za kar sredstev 

večinoma še nimamo zagotovljenih. V preteklem mesecu je bila Občina Idrija 

uspešna na razpisu Nogometne zveze Slovenije, ki nam omogoča sofinanciranje 

sanacije površine manjšega pomožnega igrišča z umetno travnato podlago.  Poleg 

tega je potrebno zgraditi sanirati tudi športna igrišča na podeželju. Dolgoročna 

vizija vsebuje izgradnjo telovadnic v vaseh Ledine in Godovič. Kot podžupan bom 

aktivno deloval v smeri pridobivanja projektov in predvsem finančnih sredstev za 

izvedbo le-teh.  

- Park Mejca:  

Območje parka Mejca tradicionalno predstavlja eno izmed največjih prostočasnih 

zbirališč. Občina je v fazi priprave projekta rekonstrukcije, ki bi v park dodal 

dodatne prostočasne aktivnosti in prepotrebni gostinski objekt. V jeseni 

letošnjega leta bo občina aktivno pristopila k izdelavi OPPN Mejca, pri čemer bom 

po dogovoru z županom tudi sam aktivno sodeloval.  

- Rake:  

Sprehajalna pot ob Rakah mora ob dokončanju kolesarski poti ob glavni 

prometnici Idrija – Podroteja postati namenjena samo pešcem. Poleg prometne 

ureditve je sanacija ograje, redno vzdrževanje poti in dokončna ureditev 



lastništva od Podroteje do Kobile ena od prioritet, pri izvedbi katere bom v pomoč 

županu. 

 

V času trajanja mojega mandata podžupana, sem pripravljen sodelovati pri vseh 

ostalih aktivnostih, za katere me bo poolastil župan.  

 

Andrej Poglajen  

Podžupan Občine Idrija  


